



WELLINGTON COLLEGE  
HANGZHOU  
惠灵顿杭州校区

## 活动预告

### Upcoming events

University of  
**Kent**



#### 肯特大学：线上开放日

#### University of Kent Virtual Open Day

我们的线上开放日将肯特大学带到您的身边。无论您在世界何处，都可以了解到由我们的教职员工和学生带来的关于坎特伯雷和梅德韦校区提供的课程和住宿信息，并感受我们令人惊叹的校园。

Our Online Open Day brings Kent to you. Hear from staff and students about the courses we offer at Canterbury and Medway, find out about accommodation and experience our stunning campuses from wherever you are in the world.

无论您的兴趣和目标是什么，我们都将帮助您实现抱负。

Whatever your interests, whatever your goals, we can help you make your ambition count.

- 学校教职工将通过线上会议和讲座为您介绍  
Attend live sessions and talks where you'll hear directly from university staff
- 参与线上学生问答，提出您对肯特大学和肯特生活感兴趣的问题  
Join a live student Q&A and ask your burning questions about university and life at Kent
- 线上参观校园，了解学校住宿和校园风景  
Attend live sessions and talks where you'll hear directly from university staff
- 全面了解关于费用、资金和财务的信息  
Learn more about fees, funding, and finance; the event will give you all the information you need
- 了解在肯特大学学习期间可以获得的学生支持服务  
Find out about the full range of student support services available to you throughout your time at Kent

日期：2023 年 1 月 12 日

Date: 12 January 2023

大学：肯特大学

University: University of Kent

请点击[此处](#)注册。

Please click [here](#) to register.

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**



WELLINGTON COLLEGE  
HANGZHOU  
惠灵顿杭州校区



## 曼尼托巴大学：2023 年国际生线上开放日

### University of Manitoba – Virtual Open House for International Students 2023

曼尼托巴大学面向国际生的线上开放日旨在帮助国际生了解曼尼托巴大学的课程、服务和学生支持。

Virtual Open House for International Students UM Virtual Open House is designed for international students to learn about the University of Manitoba, including programs, services and supports to help achieve success.

日期：2023 年 1 月 18 日

Date: 18 January 2023

时间：下午 7 点至下午 1 点（中部标准时间）

Time: 7:00am – 1:00pm Central Standard time

大学：曼尼托巴大学

University: University of Manitoba

请点击[此处](#)注册。

Please click [here](#) to register.

---

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**

中国杭州市萧山区学知路 2399 号，邮编 311231 | 2399 Xuezhi Road, Xiaoshan District, Hangzhou, 311231, P.R.China

+86 571 8239 6300 | [www.huilieducation.cn/hangzhou-school](http://www.huilieducation.cn/hangzhou-school)



WELLINGTON COLLEGE  
HANGZHOU  
惠灵顿杭州校区



### 曼彻斯特大学：学科网络研讨会（录播）

#### University of Manchester - Subject Webinars (On Demand)

通过学科网络研讨会了解更多关于曼彻斯特大学的本科课程（录播时介绍的信息为当时最新信息）。

Subject webinars on-demand Learn more about undergraduate courses at the University of Manchester. (All information was correct at the time of recording).

日期：录播不断更新中

Date: Recordings available from now

大学：曼彻斯特大学

University: University of Manchester

请点击[此处](#)注册。

Please click [here](#) to register.

---

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**



WELLINGTON COLLEGE  
HANGZHOU  
惠灵顿杭州校区



**在想申请什么大学吗？考虑剑桥吧（Think Cambridge）**  
**Thinking about University? Think Cambridge.**

Think Cambridge 是一个为期三周的网络研讨会，旨在激发 10 年级、11 年级以及高中部低年级学生们申请剑桥的热情。您将通过了解我们学生大使的轶事和故事了解剑桥的一切，帮助您决定剑桥是否是合适的选择。教师、家长和其他支持者孩子的人也欢迎在第一周参加网络研讨会，Think Cambridge 将为计划申请剑桥的申请者提供所需信息。

Think Cambridge is a three-week-long series of webinars to inspire Year 11 /Grade 10 and Lower Sixth students to apply to Cambridge. You'll find out about all things Cambridge with anecdotes and stories from our student ambassadors to help you decide if Cambridge is right for you. Teachers, parents and supporters are welcome in week one for webinars that will give them all the tools they need to support anyone considering applying to Cambridge.

日期：1 月 30 日起系列活动

Date: Multiple sessions starting 30 January. Booking is open now.

请点击[此处](#)注册。

Please click [here](#) to register.

---

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**